
VERSLAG  EXTRA  ALV  8 JULI  2014 

De extra  ALV werd door 57 leden bezocht. Na de ALV van 24 april 2014 heeft het bestuur op verzoek 

van de ledenvergadering onderzocht of het toen voorgestelde rooster met betrekking tot de training 

voor volwassenen en het vrije schaatsen kon worden aangepast om in enige mate aan de bezwaren 

van de vrije schaatsers tegemoet te komen, dit met behoud van de uitgangspunten van het nieuwe 

jeugdbeleid. Die uitgangspunten hielden met name in dat alle jeugd, de voorbereidingsploeg en de 

opleidingsploeg twee keer per week alleen konden trainen. In verband met dit onderzoek van het 

bestuur waren het vaststellen van de begroting voor 2014/15 en het contributievoorstel voor 

2014/15 ook aangehouden tot de ALV van 8 juli 2014. 

Het onderzoek door het bestuur heeft geleid tot aanpassing van het rooster. Het aangepaste rooster 

is gepubliceerd in de elektronische nieuwsbrief van 21 juni 2014. Op de vergadering van 8 juli 2014 is 

dit voorstel door voorzitter Gerard van Oosten en Willem Maris, bestuurslid technische zaken, nader 

toegelicht waarna er nog uitvoerig over is gediscussieerd. Na afronding van deze discussie kon de 

voorzitter constateren dat voor het aangepaste rooster voldoende draagvlak was in de vergadering 

en dat IJCE met dit nieuwe rooster aan de slag gaat komend seizoen. 

Penningmeester Jan van Maasakkers heeft vervolgens het begrotings- en contributievoorstel 

toegelicht. Het contributievoorstel was ook gepubliceerd in de elektronische nieuwsbrief van 21 juni 

2014. Met name over het contributievoorstel  is nog uitvoerig is gediscussieerd waarna het door de 

vergadering bij acclamatie is aangenomen. 

Maria Arts verklaarde zich bereid de vacature in de kascommissie te vervullen. 

Bestuurslid Willem Maris is herkozen als bestuurslid en penningmeester Jan van Maasakkers is op 

deze ALV tussentijds afgetreden als bestuurslid. Jan is door de voorzitter bedankt voor het vele werk 

dat hij voor IJCE heeft verricht en de aanwezige leden sloten zich daar met een luid applaus bij aan. 

De opvolging van Jan is nog niet geregeld maar Jan heeft zich gelukkig bereid verklaard in afwachting 

van de komst van zijn opvolger als penningmeester a.i. te blijven doen wat nodig is. 

De laatste vragensteller bij de rondvraag complimenteerde het bestuur met de nu doorgevoerde 

beleidswijzigingen met betrekking tot de jeugd en de training voor de volwassenen en de zaal 

ondersteunde dat met applaus. 

Waalre, 14 juli 2014 

Nico Broers, secretaris 

 


